
Guide Rail Multi Piece, Mid-Piece
Aluminium/Plastic Extrusion
电力公用事业

 

功能
Middle profile for mounting guide rails for 2.5 mm groove width
2 plastic end pieces are required; these are pushed on to both ends of the middle profile
Guide rails can be clipped into horizontal rails (Al extrusion) or into 1.5 mm thick plates
存储温度：from -40 °C ... 130 °C

技术参数
Table 1/1

物料号 板深度 颜色 槽宽 材料 类型 搭配使用
34562-815 280 mm 银色 2.5 铝 中间部分 Subracks,

Cases, Chassis
34562-816 340 mm 银色 2.5 铝 中间部分 Subracks,

Cases, Chassis
34562-814 220 mm 银色 2.5 铝 中间部分 Subracks,

Cases, Chassis
34562-822 1000 mm 银色 2.5 铝 中间部分 Subracks,

Cases, Chassis
34562-813 160 mm 银色 2.5 铝 中间部分 Subracks,

Cases, Chassis

 
We connect and protect

https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/power-utilities/products/enc34562-815
https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/power-utilities/products/enc34562-816
https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/power-utilities/products/enc34562-814
https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/power-utilities/products/enc34562-822
https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/power-utilities/products/enc34562-813


ADDITIONAL PRODUCT DETAILS
可能按标准包装数量 (SPQ) 交货。以单件为单位定价。

一个导轨由 1 对头部件和 1 个型材件组成。

Please take into consideration that deliveries may be carried out in the stated SPQs (SPQ, e.g. 5 pieces, 10 pieces, 50
pieces, etc.). Differing order quantities (e.g. 2 pieces) may be changed to the next possible delivery quantity = Standard
Pack Quantity.

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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